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Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor: 

Bengt Lyngbäck, HSO 

Louise Lindström, DHRS 

Ann-Cristin Broberg, HSO 

 

Anmält förhinder: 

Sirkka Husso, SRF 

Britt-Marie Färm, HSO 
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Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 

Karin Eriksson-Bech, tillförordnad förvaltningschef 

Niklas Malmström, sekreterare 

 

Tidpunkt: 

Onsdagen den 10 april kl. 15:00-16:00 

Plats: 

Arbetsmarknadsförvaltningen, Livdjursgatan 4 

Justerat den 15 maj 2019 

 

 

 

Bengt Lyngbäck    Louise Lindström 
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av ordförande Bengt Lyngbäck 

§2. Dagordningen fastställdes 

Rådet förde upp följande frågor till §9 Övriga frågor: ”Gör plats”-

kampanjen, Rapport: utvärdering av funktionshinderråden i 

Stockholms stad, Habiliteringsersättning,  Aktivitetsstöd och 

dagordningen fastställdes sedan. 

§3. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§4. Val av justerare  

Till justerare valdes Louise Lindström.  

§5. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll.  

Protokollet lades till handlingarna. 

§6. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Yttrande över remiss av motion om Ett Stockholm i arbete 

AMN 2018-0500-1.6 

Rådet framförde att funktionhindersperspektivet inte lyfts i varken 

motionen eller förvaltningens svar. 

 

Yttrande över remiss av Samverkan gällande personer med 

missbruk/beroende av spel om pengar 

AMN 2019-0041-1.6 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Underlag för budget 2020, med inriktning 2021 och 2022 

AMN 2019-0113-1.2.1 

Rådet tyckte att det var bra att funktionsvariationer nämns i 

underlaget och att förvaltningen gjort en bra beskrivning av 

verksamheten.  

Rådet påpekade dock att tillgänglighet inte nämns i förvaltningens 

lokalförsörjningsplan. 

Förvaltningens svar: en tillgänglighetsanalys är standard när 

förvaltningen gör förändringar av befintliga lokaler eller 

förhyrningar av nya lokaler. 

 

Månadsrapport för mars 2019 

AMN 2018-0482-1.2.1 

Tillförordnad förvaltningschef föredrog ärendet. 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

Anmälan av beslut fattade av tjänsteman på delegation och 

inkomna och upprättade ärenden  

Rådet ställde frågor gällande några beslut som tagits och ärenden 

som upprättats, tillförordnade förvaltningschefen gav 

kompletterande information. 

 

Gällande informationsfilm som Elevteamet ska ta fram önskar rådet 

få se den när den är färdigställd.  

 

§8. Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Handlingarna via post och det digitala utskicket har fungerat väl. 

§9. Övriga frågor 

”Gör plats”-kampanjen 

Det går nu en reklam på TV för anställning av personer med 

funktionsnedsättning, det är en nationell satsning från 

Arbetsförmedlingen. 

 

Habiliteringsersättning 

Rådet informerade om att det framkommit att all 

habiliteringsersättning som går att söka inte eftersöks eller används 

och detta leder till att personer i daglig verksamhet inte får all den 

ersättning som de har rätt att få.  

Förvaltningens svar: Detta är en fråga för socialnämnd och vidare 

till stadsdelsnämnder, men bra att det lyfts. 

 

Aktivitetsersättning 

Rådet informerade att det verkar som att aktivitetsersättning dras in 

och istället får personer som ingår i daglig verksamhet 

försörjningsstöd. Detta är inte bra av flera skäl.  

 

Rapport Utvärdering av råden för funktionshinderfrågor i 

Stockholms stad 

Rådet informerade kort om utvärderingen av Stockholms 

funktionshindersråd, som genomförts av Ramböll. Rådet önskar 

lyfta utvärderingen vid mötet i juni och frågade om det finns 

möjlighet att bjuda in ansvarig handläggare vid 

stadsledningskontoret till det mötet, eller få information om hur 

denne tänker att arbetet bör fortsätta. 

§10. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 15 maj 2019, (kl. 14.00 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00).  

§11. Mötet avslutades 

 


